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 تاکید بر لزوم شفافیت 
حساب هاي ارزي بانک 

اقتصادنوین
تاکی��د معاون اعتب��ارات و بین الملل بانک 
اقتصادنوین بر لزوم ش��فافیت حساب هاي 
ارزي عضو هیات مدیره و معاون اعتبارات 
و بین المل��ل بان��ک اقتصادنوی��ن بر لزوم 

شفافیت حساب هاي ارزي تاکید کرد.
نصرت ال��ه ش��هبازي در جم��ع مدی��ران 
بین الملل این بانک گفت: نخستین بانک 
خصوص��ي جمه��وري اس��لامي در حوزه 
بین الملل از جایگاه ویژه اي برخوردار است، 
ک��ه با تلاش و کوش��ش مضاع��ف باید با 
برنامه ری��زي دقیق جای��گاه بانک در این 

بخش حفظ و ارتقا یابد.
وي ب��ه اهمی��ت تاثیرگذاري در این بخش 
توسط بانک اقتصادنوین اشاره کرد و افزود: 
براي دست یابي به این مهم برخي اقدامات 
اساسي در دستور کار قرار گرفته است که 
از آن جمل��ه ش��فافیت دارایي ها، آموزش 
هم��کاران، مدیریت اق��لام دارایي، توجه 
ب��ه مق��ررات و آیین نامه ها و اولویت بندي 

اهداف را مي توان برشمرد.
عض��و هیات مدی��ره بانک اقتصادنوین در 
ادامه به تاثیرات تغییر در سازمان ها اشاره 
کرد و گفت: به ش��خصه معتقدم تغییر در 
سازمان مثبت و ارزنده است و با هر تغییر، 
روزنه امیدي در سازمان ایجاد و انگیزه ها 
و اندیش��ه ها فرصت رش��د و پرورش پیدا 

مي کنند.
ش��هبازي مدیریت در کش��ور را به مسابقه 
دو ام��دادي تش��بیه ک��رد و گفت: در ایران 
ه��ر مدی��ر در مقطعي وظیفه اي را بر عهده 
مي گی��رد ک��ه تا زماني که عه��ده دار این 
مسئولیت است باید تلاش کند و از ایده ها 
و نوآوري ها براي تأمین منافع سازمان خود 
به��ره بب��رد و نهایتاً روزي این وظیفه را به 

دیگري محول کند.

جلس��ه هیئت اندیش��ه ورز موسسه اعتباری کوثر با حضور جواد 
فهیمی پور قائم مقام مدیرعامل، ابوالفضل محمودی مش��اور 
مدیرعام��ل در امور نظارت��ی و بانکی، مصطفی امجدیان مدیر 
مرکز تحول استراتژیک، سید محمد اکبر السادات مدیر ریسک 

و کارشناسان حوزه مرکزی کوثر برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی موسس��ه اعتباری کوثر؛ جواد فهیمی 

پور قائم مقام مدیرعامل در این جلسه استفاده از آراء، ایده ها و 
نظرات بیرون از حلقه مدیران اجرایی را از اهداف تشکیل این 
هیئت دانست و گفت: در یک مجموعه مدیران جامع همه علوم، 
مسلط به همه فنون و آشنای به همه قوانین، مقررات و ضوابط 
نیستند فلذا قادر به درک، تجزیه و تحلیل همه مسائل نخواهند 
بود. اتاق های فکر می توانند بواسطه گردآوری افراد خبره، خلاق 

و خلق افکار جدید این جای خالی را پرکن اند.
قائم مقام مدیرعامل موسسه اعتباری کوثر به پیشینه اتاق فکر 
در دنیا و هدف از تشکیل آن در سازمان ها اشاره کرد و افزود: در 
جنگ جهانی دوم اتاق های فکر با پیشینه نظامی شکل گرفت 
که با مرور زمان و ورود مباحث اجتماعی، سیاسی و اقتصادی، 

اتاق فکر ظهور و بروز بیشتری پیدا کرد.

هوشمندیاستراتژیکدرتلفیقزبانعلموتجربهاست

رئی��س ات��اق بازرگان��ی، صنای��ع، معادن و 
کش��اورزی ای��ران با تاکی��د براینکه ظرفیت 
اقتص��ادی ای��ران نیازمند ای��ن تعداد بانک و 
موسس��ه مالی و اعتباری نیست، عنوان کرد: 
بانک ها و مؤسسات باید با یکدیگر ادغام شوند 
البته دولت مصمم است تا اقتصاد را از وضعیت 
فعلی تغییر دهد که امیدواریم این موضوع نیز 

مدنظر وزیران قرار گیرد.
غلامحسین شافعی اظهار داشت: در سال های 
گذش��ته مش��کلاتی برای برخی مؤسس��ات 
اعتب��اری و پروژه ه��ای بزرگ مش��ارکتی در 
اس��تان خراسان رضوی اتفاق افتاد که رغبت 
س��رمایه گذاران را برای حضور در این اس��تان 

کاهش داد.
رئی��س ات��اق بازرگان��ی، صنای��ع، معادن و 
کش��اورزی ایران ادامه داد: آنچه جالب توجه 
اس��ت این بوده که پروژه ها و یا س��ایر مسائلی 
ک��ه در این باره در اس��تان خراس��ان رضوی 
روی داد، روزی به عن��وان الگوه��ای موفق و 
تحول در س��رمایه گذاری از آن ها یاد می ش��د 
و بعد از گذش��ت بازه زمانی نقاط منفی آن ها 
آشکار شد، بنابراین امیدواریم هر نوع فرصت 
سرمایه گذاری برای هر کجای کشور، با نگاه 
هم فرصت و هم تهدید واکاوی ش��ود چون 
در صورت شکس��ت، جذب س��رمایه گذاری و 
اعتمادسازی دوباره با مشکل مواجه می شود. 
ش��افعی با اش��اره به چالش ها و مباحثی که در 

حوزه بانکی کش��ور وج��ود دارد، عنوان کرد: 
متاس��فانه در کشور ما س��هم بازار سرمایه در 
توسعه اقتصادی کوچک است و این موضوع 
باید به عنوان نقطه کور در اقتصاد مورد توجه 
قرار گیرد، هم اکنون س��هم بازار س��رمایه در 
اقتصاد 5 تا ۶ درصد است و برای تأمین مالی 

بیشتر نگاه ها به سمت بانک هاست.
وی تصریح کرد: اقدامی که بانک ها در تمام 
دنی��ا انجام می دهند دقیقاً همان نقطه هدفی 

است که در سیاست های اقتصاد مقاومتی ذکر 
ش��ده، ب��ه این صورت ک��ه باید مردمی کردن 
اقتصاد را مورد توجه قرار داد و س��رمایه های 
خرد را تجمیع و در جهت توسعه اقتصادی به 
حرکت درآورد، اما متاس��فانه در دهه گذش��ته 
در کش��ور ما بانکداری به این ش��کل نبوده و 
علیرغم جمع آوری س��رمایه های خرد اما این 
س��رمایه ها در تولید هزینه نش��ده و به س��مت 

دلالی سوق پیدا کرده است.

رئی��س ات��اق بازرگان��ی، صنای��ع، معادن و 
کش��اورزی ایران با تاکی��د براینکه بانک ها و 
بنگاه های اقتصادی باید به صورت دو شریک و 
در کنارهم فعالیت کنند، گفت: رابطه بانک ها و 
بنگاه های اقتصادی باید به صورت دو تکیه گاه 
باشد چون در صورت بروز مشکل برای فعالان 
اقتصادی قطعاً بانک ها نیز دچار ضرر و زیان 
می ش��وند. شافعی، راهکارهایی که در برنامه 
ششم توسعه درباره بازار سرمایه عرضه شده 

را نقطه قوتی برای جذب سرمایه ها دانست و 
اظهار داشت: بخش اصلی توسعه اقتصادی با 
توجه به بازار سرمایه محقق می شود و در این 
راس��تا نیازمند اطلاع رسانی صحیح و تعریف 

این نوع فرصت سرمایه گذاری هستیم.
وی خاطرنش��ان کرد: آنچه که مس��لم است 
به عنوان فعالالان اقتصادی در طول دوران ها 
کمت��ر ش��اهد قدرت بانک مرک��زی بوده ایم 
اینکه قادر باش��د سیس��تم بانکی را به رعایت 
بخش نامه ه��ا ملزم کند و اکثراً ش��اهد بودیم 
ک��ه بانک ه��ا این دس��تورالعمل ها را اطاعت 
نمی کنن��د و هم��ه به خوبی می دانیم که کمتر 
اتفاق افتاده بانکی همان نرخ سود تسهیلات 

را اعمال کند.
رئی��س ات��اق بازرگان��ی، صنای��ع، معادن و 
کش��اورزی ایران یادآور شد: در آخرین جلسه 
ش��ورای پ��ول و اعتبار مطرح ش��د که بانک 
مرکزی باید نظارت خود را افزایش دهد، چون 
در ح��ال حاض��ر بانکی وجود ندارد که س��ود 

تسهیلات 18 درصدی به تولید دهد.
ش��افعی با تاکید براینک��ه ظرفیت اقتصادی 
ایران نیازمند این تعداد بانک و موسسه مالی 
و اعتب��اری نیس��ت، عنوان ک��رد: بانک ها و 
مؤسس��ات باید با یکدیگر ادغام ش��وند البته 
دول��ت مصمم اس��ت تا اقتص��اد را از وضعیت 
فعل��ی تغییر دهد ک��ه امیدواریم این موضوع 

نیز مدنظر وزیران قرار گیرد.

رئیساتاقبازرگانی،صنایع،معادنوکشاورزیایران:

اقتصادظرفیتاینتعدادبانکراندارد

اخبار

کل��وپ های تخصصی خودروها در سراس��ر 
جه��ان فعالی��ت های گس��ترده ای را دارند و 
اعض��ای آنها هم��واره از برنامه های مختلف 
برگزار ش��ده، اس��تقبال می کنند. در ایران نیز 
کلوپ های تخصصی خودرو غریبه نیستند و 
چند سالی است که به همت کمیته کلاسیک 
فدراسیون موتورسواری و اتومبیل رانی کلوپ 
های تخصصی خودروها نیز فعال ش��ده اند. 
 BMW، از جمل��ه ای��ن کلوپ ها باید به کلوپ
Ford Mustang و حت��ی کل��وپ ه��ای 

موتورسیکلت های Vespa اشاره کرد.
 روی��داد24- کلوپ های تخصصی خودروها 
در سراس��ر جهان فعالیت های گسترده ای را 
دارن��د و اعض��ای آنها هم��واره از برنامه های 
مختلف برگزار ش��ده، اس��تقبال می کنند. در 
ایران نیز کلوپ های تخصصی خودرو غریبه 
نیستند و چند سالی است که به همت کمیته 
کلاسیک فدراسیون موتورسواری و اتومبیل 
رانی کلوپ های تخصصی خودروها نیز فعال 
شده اند. از جمله این کلوپ ها باید به کلوپ 
BMW، Ford Mustang و حتی کلوپ های 

موتورسیکلت های Vespa اشاره کرد. 
اما این همه ماجرا نیست و دامنه شکل گرفتن 
رس��می یا غیررس��می کلوپ های خودرو به 
خودروهای کلاس��یک ختم نمی ش��ود. زیرا 
به تازگی کلوپ های مختلفی از خودروهای 

جدی��د نی��ز در ایران ش��کل گرفته که یکی از 
آنها کلوپ HAIMA اس��ت. خودروی که دو 
سال از حضورش در بازار ایران می گذرد و از 
نظر کیفی جزو تولیدات خوب ش��رکت ایران 

خودرو به شمار می رود. 
داس��تان ش��کل گیری کلوپ این خودرو نیز 
در نوع خودش جالب است. حسین نعبندیان، 
مسئول کلوپ هایما ایران در این خصوص می 
گوید: واقعیت این جاست که ما خودمان هم 
فکر نمی کردیم کار اینقدر جدی شود. اما بنده 
بعد از خریداری یک دستگاه هایما اتوماتیک 
در س��ال 95 و آش��نایی با دوستان دیگری که 
انه��ا نیز مالک ای��ن خودرو بودند، گاهی قرار 
های��ی ب��ا هم داش��تیم و در امور مختلف فنی 
با هم مش��ورت هایی کردیم، س��رانجام این 
دیدارها جدی تر ش��د و دوس��تان دیگر مالک 

هایما نیز به ما پیوستند. 
وی ادامه می دهد: کم کم تصمیم گرفتیم یک 
گروه در تلگرام راه اندازی کنیم که به تبادل 
نظ��ر در خصوص ای��ن خودرو بپردازیم و اگر 
کس��ی تجربه ای دارد با دیگر اعضای گروه 
در می��ان بگ��ذارد. این موضوع کم کم جدی 
ش��د و حالا این گروه و کانال تلگرامی حدود 

1190 عضو دارد. 
ب��ه گفت��ه مس��ئول این کلوپ بع��د از جدی 
ش��دن دیدارهای دوستان با هم، در اسفندماه 

س��ال 95 و اردیبهش��ت ماه س��ال جاری دو 
همایش در محل دریاچه تهران برگزار ش��د 
که اس��تقبال از این برنامه ها باعث ش��د حتی 
WWW.HAIMACLUPIRAN. س��ایت 

COM نیز راه اندازی ش��ود. یکی از همایش 
های کلوپ هایما جمعه گذش��ته 2۷مردادماه 
در محل آبشار تهران، در منطقه غرب تهران 
برگزار ش��د. باوجود اینک��ه قرار بود همایش 
ساعت 10صبح برگزار شود اما اعضای کلوپ 
هایما ایران که با خانواده راهی محل برگزاری 
همایش ش��ده بودند، قبل از س��اعت 10 در 
این حل حضور داش��تند و با هم خوش و بش 

می کردند. 
به گفته مسئول کلوپ هایما ایران 111خودرو 
هایما از انواع اتوماتیک، دستی و توربو در این 
همایش حضور داش��تند و س��اعتی را در کنار 
هم تبادل نظر کردند. نکته جالب توجه حضور 
مس��ئولین بازاریابی و ف��روش کمپانی هایما 
چین در این همایش بود! آنها که از اس��تقبال 
مردم و مالکین خودروهای هایما شگفت زده 
شده بودند، اذعان کردند در چین هم همایش 
هایی از این دس��ت ب��رای خودروهای هایما 
برگزار می ش��ود اما اس��تقبال مردم ایران از 

برگزاری این همایش واقعا جالب است. 
در این همایش حضور کارشناسان امدادخودرو 
ایران خودرو هم جالب بود. آنها ضمن حضور 

در این برنامه با اعضای کلوپ هایما ایران نیز 
به گفت وگو پرداختند و به سوالات فنی مردم 
در خصوص خودروهای هایما پاس��خ دادند. 
همچنین چند خودرو هم به صورت س��طحی 
م��ورد بازدید کارشناس��ان ام��داد خودرو قرار 
گرفت. از جمله مباحثی که توسط کارشناسان 
امدادخ��ودرو برای مالکین خودروهای هایما 
توضیح داده ش��د، سیس��تم کنت��رل پایداري 
الکترونیکي )Esc( در خودروهاي هایما بود. 
سیستم کنترل پایداری، یک سیستم پیشرفته 
کامپیوتری در خودروهاي هایما اس��ت که از 
طریق تش��خیص و کاهش هرزگردی چرخ 
ه��ا، کنترل و پایداری اتومبیل را افزایش می 
دهد. وقتی که این سیستم، عدم فرمان پذیری 
مناس��ب را در خودرو تش��خیص می دهد، به 
طور هوشمندانه، خودرو را با استفاده از ترمزها 
کنت��رل می کند. در این سیس��تم، ترمزها به 

صورت مجزا به چرخ ها اعمال می شوند. 
این سیستم به طور دائم جهت حرکت و فرمان 
پذیری خودرو را طی رانندگی کنترل می کند 
و همواره در حال مقایسه مسیر مقصد راننده 
با مس��یر واقعی خودروس��ت. وقتی که میزان 
قابل ملاحظه ای از عدم فرمان پذیری توسط 
سیس��تم کنترل پایداری تشخیص داده شود، 
این سیستم وارد عمل می شود. به طور مثال، 
هنگام��ی ک��ه در جاده ه��ای لغزنده و در پیچ 

های تند، خودرو مسیری غیر از مسیر مقصد 
را ط��ی م��ی کند، در این هنگام، جهت لغزش 
تخمین زده می شود و ترمزها به طور جداگانه 
به چرخی که در حال لغزش غیرعادی است، 
اعمال می شود. در نتیجه، لغزش اضافی خنثی 
می شود و اتومبیل به مسیر اصلی باز می شود. 
بهمن نظری یکي از اعضای فعال کلوپ که 
مالک یک هایما توربو است در خصوص این 
خودرو مي گوید: من از دوران قبل از انقلاب 
ت��ا به حال خودروهای مختلفی از ش��ورولت 
بلیزر گرفته تا کامارو و س��مند داش��ته ام  و به 
دلیل ش��غل پدری، کمی هم با مس��ائل فنی 
آش��نایی دارم. به همین دلیل وقتی خودروی 
هایما معرفی شد، تحقیقات زیادی در موردش 
انجام دادم و در آخر به این نتیجه رسیدم که 
در ب��ازاره قیمت��ی این خودرو، هایما از هر نظر 

نسبت به رقیبان برتری دارد.  
ای��ن عض��و کلوپ هایما ادامه می دهد: هایما 
خودرویي اس��ت که نیازهای یک خانواده را 
برآورده می کند. از نظر هندلینگ و نرمی بسیار 
بهت��ر از رقیبانش اس��ت زیرا من خودروهای 
دیگ��ری در ای��ن کلاس هم داش��ته ام و این 
موضوع را لمس کردم. ضمن این که آپش��ن 
های مناس��بی هم دارد که از جمله آنها باید 
به دوربین ۳۶0 درجه و کیفیت صندلی های 
مناس��ب اشاره کرد. وی از عضویت در کلوپ 

هایم��ا ای��ران هم ابراز خرس��ندی می کند و 
عقی��ده دارد: تش��کیل ای��ن کل��وپ ها برای 
اعضا و مالکین بس��یار مفید اس��ت. زیرا وقتی 
خودروی جدید راهی بازار می شود، خریداران 
آن اطلاعات گسترده ای از ان ندارند. تشکیل 
کل��وپ های تخصصی می تواند باعث تبادل 
نظر و گرفتن پاسخ های اعضا کلوپ شود. 

حس��ین نعلبندی��ان، مس��ئول کل��وپ هایما 
س��واران ایران نی��ز در خصوص این همایش 
گف��ت: قب��لا دو همایش دیگر را برگزار کرده 
بودیم که یکی در اسفند ماه سال95 و دیگری 
در اردیبهشت امسال برگزار شد. در واقع این 
س��ومین همایش کلوپ هایماس��واران ایران 

است که برگزار مي شود. 
وی با اش��اره به این که کلوپ هایما س��واران 
ای��ران س��عي مي کند با ای��ران خودرو ارتباط 
برق��رار کن��د، گف��ت: در حال حاض��ر کانال 
تخصص��ی هایم��ا که به کمک دوس��تان آن 
را اداره م��ی کنی��م بی��ش از 1190 عضو دارد 
و سایت www.Haimaclubiran.com نیز 
ک��ه ب��ه همت اعضای کلوپ اداره می ش��ود، 
از س��ایت ه��ای پر بازدی��د در خصوص برند 

هایما است. 
وی در پایان گفت: انش��الله در آینده به دنبال 
برگ��زاری تورهای تفریحی با حضور اعضای 

کلوپ هستیم.  

سومین همایش کلوپ هایما سوارن ایران در تهران برگزار شد 


